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Sent: Thur 9/10/2020 8:03:10 AM

Subject: FW: Meeting 4 bewindslieden met Fieldlab Eventindustrie

Received: Thur 9/10/2020 8:03:10 AM
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Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[ERED @minezknl>
Datum: woensdag 09 sep. 2020 11:30 PM

Aan: 5.1.2e

Kopie: ) minvws.nl>,IEEEJEN a minvws n>

Onderwerp: Re: Meeting 4 bewindslieden met Fieldlab Eventindustrie

Hol Fs

Je kan misschien nog verwijzen naar de afspraak die op het laatste bestuurlijk overleg (met van met alle bewindslieden

is gemaakt dat op verzoek van de vier bewindslieden de sector met een plan zou komen voor zowel het veilig en

verantwoord organiseren van Events (gemaakt door het Fieldlab) en een plan voor economische ondersteuning. Voor dat

eerste deel wordt nu een overleg gepland waarin de sector de eerste stappen daartoe gaat presenteren aan de vier

bewindsheden die hierom gevraagd hebben en het Fieldlab ondersteumen (VWS met 200k). De sector wil er daarbij voor

zorgen dat er voldoende expertise aan tafel zit om zoveel mogelijk de vragen te kunnen beantwoorden. Maar zal tevens met

het verzoek komen om o.a daarvoor testevents te kunnen organisten. Maar er komen natuurlijk ook andere zaken aan bod,
zoals een stappenplan voor 2020 richting 2021 met een voorstel wat de sector samen met de wetenschap kan opleveren aan

onderbouwing om goed afgewogen besluiten te kunnen nemen over het wel/niet toestaan van de diverse events.. Waarin ook

zgn “laag hangend fruit” aan bod komt. Bijvb veel kleinschaliger opgezette tests - die misschien niet langs het OMT hoeven,
maar snel door RIVM beoordeeld kunnen worden- om met de inzet van faceshields icm ventilatie de bezettingsgraad van

theater’s, bioscopen, zakelijke congressen etc snel van 30% naar 50% te krijgen. Om dit te kunnen bespreken met
bewindslieden is het onontbeerlijk dat MVWS daarbij is (anders is dat een redelijke zinloze discussie met allen SEZK en

MI&V/MOCW.

Ik hoop dat dit helpt,

Met vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 9 sep. 2020 om 21:13 heeftIEEEJEN @minvws nl> het volgende geschreven:

lk heb deze optie ook doargegeven. lk heb alleen nog geen reactie.

Verzonden: woensdag 9 september 2020 16:31

Aan: ) EEE @minezk.n!>; INEXEDIN)EEE© minvws.nl>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Meeting 4 bewindslieden met Fieldlab Eventindustrie

Hallo allemaal,

Vorige keerEE uit VWS aangesloten. Dus misschien zou Tamara van Ark, als minister voor sport, dat
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nu ook kan doen.

Het is mij niet gelukt om te achterhalen of zij dat wil en kan omdat haar agenda bomvol zit. PEERS misschien kun jij

dit nog als idee droppen bij Hugo. Dat werkt wrs sneller.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 09 sep. 2020 4:01 PM

nan: IEEE

ye rrrIEEEEE0 minvws.nl>Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: Meeting 4 bewindslieden met Fieldlab Eventindustrie

T.i (zie hieronder)

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

vor:HEN JEN rine:
Datum: 9 september 2020 om 16:00:00 CEST

aan: NCES. o/c.19" 4 AR ZT

Kopie: JE minocw.ni>,
*

Onderwerp: Antw.:s! expertsessie:

1k hebjRETY ze vraagd het nog 1x voor te leggen. Omdat ik verwacht dat mijn Stas daar morgen vragen

over gaat stellen en zich waarschijnlijk niet in kan vinden. lk wil graag voorkomen dat er misverstanden

ontstaan, omdat tot dit moment de bewindslieden op dit dossier gezamenlijk zijn opgetrokken en daar

ook tevreden over zijn. Voor je het weet ontstaan er verkeerde indrukken over en weer.

Fi JEBEY@minvws.nl>

Ik wacht even het bericht af vanBEEREN ik zit morgen om 13:30 bij mijn Stas). Overigens gaan we

morgen het proces en de voorgestelde aanpak met haar bespreken. Daarna kan ik iedereen laten weten

hoe EZK erin zit.

{iE
Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 9 sep. 2020 om 11:44 heeft |IEE- eo/o6c-19 JEEEIG ninjenv.nl> het

volgende geschreven:

Allen,

Zojuist van begrepen dat bij de volgende expertsessie Minister De Jonge niet zal

aanschuiven. Wel zal er uiteraard een vertegenwoordiger zijn vanuit VWS. Hierover volgt
later meer duidelijkheid.
Mag ik ervan uit gaan dat minister Engelshoven en Staatssecretaris Keijzer wel

aanschuiven bij een volgende expertsessie? Wie van de drie bewindspersonen is volgens
jullie meest aangewezen bewindspersoon om de lead te nemen bij het volgend overleg?
En hoe gaan we het praktisch verder aan pakken? Laten we mikken op een bijeenkomst
in de week van 21 september (met het cog op Prinsjesdag volgende week)

1k heb gisteren gesproken meIEEED2=rbij heb ik ze geadviseerd om met

twee plannen te komen:

1. Onderbouwd plan voor een pilotevent: wat wil je onderzoeken, waarom en hoe?

(van welke regels wijk je af en welke preventieve maatregelen wil je daarbij
treffen?)

2. Onderbouwd plan hoe je met inachtneming van de regels naar een hogere
capaciteitsbezetting kan gaan (stapje van 30 naar 50)



Dit om er voor te zorgen dat mocht het om wat voor reden niet mogelijk zijn om een

pilotevent te draaien of als de resultaten van de pilot negatief zijn, de sector wel een

volgende stap kan maken.

Het lijkt me verstandig om bij de volgende sessie wederom zoveel mogelijk experts en

wetenschappers aan tafel te hebben. Ook vond ik de aanwezigheid van de

Veiligheidsregio nuttig. Maar wat mij betreft geen voorzitters en of lobbyisten.

Hoor graag,

Hartelijke groet,

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u 1s bestemd. Indien u niet de

geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband

houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this

message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and

delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting
from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u 1s bestemd. Indien u

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakehjkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you
are not the addressee or 1f this message was sent to you by mistake, you

are requested to inform the sender and delete the message.

The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the

risks inherent mn the electronic transmission of messages.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you
are requested to inform the sender and delete the message.

The State accepts no lability for damage of any kind resulting from the

risks inherent in the electronic transmission of messages.


